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Vragen van het lid Van der Staaij
(SGP) aan de minister van Justitie
over de dienst Amber Alert.
(Ingezonden 29 mei 2009)

1
Is het u bekend dat mensen die zich
willen aanmelden voor de dienst
AMBER Alert bijvoorbeeld naar
aanleiding van berichtgeving in de
media over een vermist kind, worden
geconfronteerd met € 0,25 per
ontvangen SMS-bericht?

2
Deelt u de mening dat het van belang
is dat een maatschappelijk relevante
dienst als het verspreiden van
opsporingsberichten over vermiste
kinderen zo laagdrempelig mogelijk
moet worden aangeboden?

3
Bent u bereid er zorg voor dragen dat
de AMBER Alert sms-jes vanwege het
belangrijke publieke belang dat
ermee gediend is en de
samenwerking met het Korps
landelijke politiediensten gratis
worden aangeboden, zoals nu ook
het geval is bij Burgernet
(www.burgernet.nl)?

4
Wat is de status van het
aangekondigde onderzoek dat u en
de minister van Verkeer en Waterstaat
willen instellen naar het inzetten van
waarschuwingsborden boven

snelwegen om het bericht over een
vermist kind te verspreiden?1

1 De Telegraaf, 31 augustus 2007:
«Waarschuwing boven snelweg bij vermist
kind».

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de ministers
van Verkeer en Waterstaat en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen 28 juli
2009) Zie ook Aanhangsel
Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 2919

1
Ja. Dit wordt bij aanmelding voor de
SMS-dienst ook duidelijk
gecommuniceerd.

2 en 3
Ik ben van mening dat het publieke
belang dat gediend is met het AMBER
Alert-initiatief dusdanig groot is dat
het ontvangen van de sms-jes voor
de burger kostenloos zou moeten
zijn. Daarom ben ik bereid om die
kosten voor de rest van 2009 te
dragen. Met mijn collega van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties ben ik voorts in
overleg om te bekijken hoe we de
verschillende (particuliere)
initiatieven die er zijn ten aanzien van
het betrekken van burgers bij de
opsporing in elkaar kunnen schuiven.
Hierbij wordt ook de

bekostigingssystematiek voor na
2009 meegenomen.

4
Het onderzoek met betrekking tot de
implementatie van het Amber Alert is
gaande. Het Korps Landelijke
Politiediensten en Rijkswaterstaat zijn
over de implementatie van het Amber
Alert op informatiepanelen in
gesprek. Deze gesprekken bevinden
zich in een afrondende fase.
Ik hecht eraan dat de implementatie
zeer zorgvuldig gebeurt. Zo zal de
verkeersveilgheid gewaarborgd
moeten blijven: de teksten op de
informatiepanelen boven de wegen
mogen de verkeersveiligheid niet
negatief beïnvloeden. Noodzakelijke
boodschappen in verband met
verkeersveiligheid en doorstroming
hebben daarbij voorrang.
Voorts is er beperkt ruimte voor
informatie op de informatiepanelen
beschikbaar; foto’s plaatsen kan niet.
De informatiepanelen staan alleen op
de drukste wegen, voornamelijk in de
randstad. Dit alles veronderstelt een
zorgvuldig protocol. Bij de
vaststelling van dat protocol wordt de
Amber Alert-organisatie betrokken. Ik
verwacht dat vanaf september de
daarvoor geschikte informatiepanelen
van Rijkswaterstaat kunnen worden
ingezet bij een Amber-Alert.
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